
 

 

Vught, 9 oktober 2018 

 

 

Geacht College, 

Tijdens de commissie Ruimte van 4 oktober jl. deelde wethouder Van de Ven mee dat een gesprek 

met Agrifood Capital verrassende informatie opgeleverd had. Tijdens het gesprek vertelde een 

medewerker van Agrifood dat een aantal verkeersmaatregelen die genomen zijn in Vught, (deels) 

door Agrifood Capital zijn gefinancierd. Dat roept bij onze fractie een aantal vragen op die wij graag 

door het college beantwoord zouden zien. 

1. Welke verkeersmaatregelen of -projecten zijn door Agrifood (mede) gefinancierd? 

2. Hoeveel euro heeft Agrifood bijgedragen aan die maatregelen? 

3. Waarom kon Vught die subsidiebijdragen niet zonder Agrifood bemachtigen? 

4. Op welke wijze is Agrifood betrokken geraakt bij deze maatregelen of projecten? 

5. Hoe is het beslissingsproces verlopen om Agrifood in te zetten ? 

6. Welke gremia waren bij het besluit betrokken? 

 

En om van de gelegenheid maar gebruik te maken wat betreft vragen over Agrifood: 

Onlangs heeft Agrifood Capital een glossy-achtig jaarverslag naar de raad gezonden. Is het college in 

het bezit van een meer gangbaar jaarverslag waarin inkomsten en uitgaven op een heldere manier 

worden weergegeven? Zo ja, kan de gemeenteraad dat ook ontvangen? Zo nee, op welke wijze legt 

Agrifood dan verantwoording af over de besteding van de totaal ontvangen subsidies (lees: geld van 

de samenleving)? 

 

Wij zijn erg benieuwd naar de reactie van het college. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Suzanne van Wiggen 

Fractie SP Vught 


